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Abstract (en)
[origin: US2016170373A1] An automatic winding device for a spring of a watch movement including a weight fixed on a support via a bearing
including a ring which drives, in only one direction of rotation called the winding direction, a transmission gear in order to wind the mainspring, this
winding device wherein, on the one hand, the bearing is of the one-way type and blocks the rotation of the weight in the opposite direction to the
winding direction, called the blocking direction and wherein, on the other hand, the device includes a means for decoupling the weight from said
bearing in at least the blocking direction when the weight exerts on the bearing a torque higher than a desired value.

Abstract (fr)
L'invention a pour objet un dispositif de remontage automatique d'un ressort d'un mouvement horloger comprenant une masse (1) fixée sur un
support via un roulement (3) comportant une bague (4) qui entraine, dans un seul sens de rotation, dit sens d'armage, un rouage de transmission
pour armer le ressort de barillet, ce dispositif de remontage étant caractérisé en ce que, d'une part, le roulement (3) est du type unidirectionnel et
bloque la rotation de la masse (1) dans le sens contraire d'armage, dit sens de blocage et en ce que, d'autre part, le dispositif comprend un moyen
(7) pour désaccoupler la masse (1) dudit roulement (3) dans au moins le sens de blocage lorsque la masse exerce sur le roulement un couple
supérieur à une valeur de consigne.
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